

《中考英语作文范文2篇：筹款活动》

中考英语作文是中考英语的重要环节，它不仅考验我们的英语表达能力，还考察我们的思维能力和文化素养。我们应该多背优秀的[中考英语作文范文](#)，不断提升自己的英语写作水平。

中考英语作文范文1：筹款活动

On October 23rd, Saturday, our school held a charity walk to raise funds for children in poor areas. The purpose of this event was to collect donations that would help improve the lives of these children.

The students divided themselves into groups of four and planned everything carefully before setting off. The route started from our school and ended at the city center. The walk was tiring, but throughout the event, everyone supported and helped each other.

With the help of many people, we were able to collect over 50,000 yuan in donations. Although everyone was exhausted, we were all thrilled because we knew that our efforts would make a difference in the lives of these children.

This experience has taught us the importance of empathy and the power of unity. We hope that our small contribution will bring joy and hope to the children in need.

在10月23日星期六，我们学校举办了一次为贫困地区孩子们筹款的慈善步行活动。这次活动旨在筹集捐款，帮助这些孩子们改善生活。

学生们将自己分成四人一组，并在出发前精心策划了一切。路线从学校出发，直达市中心。步行虽然艰辛，但活动过程中大家互相帮助，互相支持。

在许多人的帮助下，我们筹集到了超过5万元的善款。尽管每个人都筋疲力尽，但我们都感到非常高兴，因为我们知道，我们的努力将会在这些孩子们的生活中产生积极的影响。

这次经历教会了我们同理心以及团结的力量。我们希望我们微小的贡献能够为需要帮助的孩子们带来快乐和希望。

中考英语作文范文2：筹款步行活动

On the sunny morning of October 23rd, our school held a charity walk to raise funds for children in poor areas. The purpose of this event was to collect donations that would improve the living conditions of these children.

Armed with enthusiasm and determination, students formed teams of four and set off from school to the city center. The route was filled with challenges, but the spirit of unity and support was strong among the participants.

Along the way, we encountered many kind-hearted individuals and organizations who willingly contributed to our cause. Their generosity enabled us to collect over 50,000 yuan in donations.

Though exhausted, everyone felt a sense of fulfillment and joy. We knew that our efforts would bring a smile to the faces of those in need. This experience not only strengthen our sense of social responsibility but also fostered friendship and teamwork among us.

We hope that our small contribution would bring some comfort and happiness to the children in poor areas, reminding them that they are not alone in this world.

在10月23日那个阳光明媚的早晨，我们学校举办了一次为贫困地区孩子们筹款的慈善步行活动。这次活动的目的是筹集捐款，以改善这些孩子们的生活条件。

学生们满怀热情和决心，四人一组出发，从学校步行至市中心。路线充满挑战，但在参与者之间存在着强烈的团结和支持精神。

沿途，我们遇到了许多好心的人和组织，他们纷纷慷慨解囊，支持我们的事业。他们的慷慨使得我们最终筹集到了超过5万元的善款。

尽管每个人都感到疲惫，但大家都感到满足和快乐。我们知道，我们的努力将会给那些需要帮助的孩子们带来微笑。这次经历不仅增强了我们的社会责任感，也培养了我们的友谊和团队合作精神。

我们希望我们微小的贡献能够给贫困地区的孩子们带来一些安慰和快乐，让他们知道在这个世界上，他们并不孤单。